
Mednarodni mladinski
ekološki tabor »Krka 89«
Vodstvo OK ZSMS Novo mesto

se je odločilo, da letos naraesto anti-
fašističnega tabora, ki je bil v pre-
jšnjih letih v Starih žagah, organizira
delovni tabor z drugačno vsebino.

Glede na to, da se v letošnjem letu
sprejema tudi družbeni dogovor o
varstvu reke Krke, ki pa je čedalje
bolj onesnažena, so se odločili, da or-
ganizirajo ekološki tabor. Na podlagi
večletnega dobrega sodelovanja OK
ZSMS Novo mesto in OK ZSMS
Grosuplje na področju mladinskega
prostovoljnega dela, smo se tudi mi
odločili, da pristopimo k temu pro-
jektu. Na prvih skupnih razgovorih
smo ugotovili, da imamo ravno na
področju ekologije mladi obeh občin
veliko skupnih interesov. Danes, ko
to pišemo, nam je znano že nekaj
konkretnih zadev za izvedbo tega la-
bora, zato jih na tem mestu povze-
mamo.

| Temdjrtfcilji tabora so:

1. Vzbujanje ekološke osvešče-
nosti prebivalcev ob Krki

2. Uporaba pridobljenega znanja
dijakov dolenjske regije v praksi.
Dijaki bodo z udeležbo na taboru
opravili počitniško prakso.

3. Ovrednotenje naravnega bo-
gastva v Krki in ob njej — zooloSka
in limnološka naloga

4. Kemijske anaiize onesnaženo-
stivode

5. Izdelava katastra onesnaževal-
cev

6. Protestna odstranitev odpad-
kov iz Krke in bregov

7. Test znanja okoliških uporab-
nikov fitofannacevtskih sredstev

8. Ob zaključku tabora bomo na-
tisnili publikacijo z rezultati našega
deta. Vključili bomo tudi rezutlate
teoretičnih razprav in prispevke
prostovoljcev iz tujine, ki jih bodo
prinesli s seboj.

Tabor se bo odvijal od 9.7. do 29.
7. 1989.

Delovno območje za letos bo gor-
nji tok reke Krke od izvira do Sote-
ske. Udeležencev naj bi bilo okoli 25,
od tega 10 iz tujine. Nastanitev bo v

OŠ v vasi Krka — ŠC Josip Jurčič,
TOZD Osnovna šola Stična nam je
to tudi že potrdila.

lz osnutka finančnega načrta je
razvidno, da bi bilo za izvedbo tabora
potrebno cca 60.000.000.—. Stroške
tabora bodo pokrili podpisniki Sa-
moupravnega sporazuma o izvedbi
tabora in sicer RK ZSMS, Izvršni
sveti SO Grosuplje in Novo mesto,
Občinske izobraževalne skupnosti
obeh občin, Občinske raziskovalne
skupnosti obeh občin, Območna
vodna skupnost Ljubljanica-Sava in
OVS Dolenjske ter nekatere tovarne
— večji onesnaževalci. Naj povemo,
da je osnutek SaS trenutno v razpravi
pri pristojnih organih ustreznih insti-
tucij in po prvih informacijah smo
glede zagotavljanja sredstev optimi-
sti.

Toliko o taboru za sedaj.
Na koncu pozivamo vse OO

ZSMS in druge zainteresirane v naši
občini, da svoje člane povpr?šajo o
eventuelnem interesu za aktivno so-
delovanje na taboru, predvsem bomo
veseli dijakov višjih letnikov in štu-
dentov ustreznih smeri usmerjenega
izobraževanja. Pogoj je tudi vsaj pa-
sivno znanje tujega jezika. V kolikor
je tudi pri vas kakšen ustrezen kandi-
dat, njegovo ime, priimek, naslov ter
smer in letnik šolanja sporočite na naš
oaslov.


